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PROTOKÓŁ NR V/2019 

 

Z SESJI RADY POWIATU SIERADZKIEGO 

VI KADENCJI ODBYTEJ W DNIU 27 MARCA 2019 ROKU 

godz. 13
00 

sala 113 Starostwa Powiatowego 

Plac Wojewódzki 3 w Sieradzu 

 

 

Na podstawie art. 15 pkt 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie 

powiatowym Przewodnicząca Rady Powiatu Olga Kołoszczyk zwołała na dzień  

27 marca 2019 roku godz. 13
00

 V sesję Rady Powiatu Sieradzkiego VI kadencji 2018-

2023.  

Przewodnicząca Rady otworzyła V sesję Rady Powiatu Sieradzkiego VI 

kadencji 2018-2023, powitała wszystkich przybyłych radnych, Zarząd na czele  

z Panem Starostą, Wicestarostę Kazimierę Gotkowicz, Skarbnika Powiatu Iwonę 

Piekarczyk, Sekretarza Powiatu Katarzynę Dąbrowską, Zastępcę Komendanta 

Powiatowego Policji Cezarego Adamczyka, Zastępcę Komendanta Powiatowego 

Państwowej Straży Pożarnej Tomasza Łodo, pracowników starostwa, przybyłych oraz 

zaproszonych gości a także przedstawicieli mediów /lista obecności członków 

Zarządu, pani Skarbnik, pracowników starostwa stanowi załącznik nr 1 do protokołu, 

lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 i 3 do protokołu/. 

Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk po stwierdzeniu kworum stwierdziła, 

że w sesji bierze udział 22 radnych, obrady sesji są prawomocne, lista obecności 

radnych stanowi załącznik nr 4 do protokołu/. 

Obecni: 

1. Tomasz Baliński 

2. Mariusz Bądzior 

3. Sławomir Bruś 

4. Andrzej Czyżak 

5. Sylwia Dęga-Frątczak 

6. Kazimiera Gotkowicz 

7. Jan Hankiewicz 

8. Daniel Joachimiak 

9. Jan Kołodziejczyk 

10. Olga Kołoszczyk 

11. Michał Ławniczak 

12. Daniel Palma 

13. Marek Płóciennik 

14. Małgorzata Rojanek 

15. Artur Sterna 

16. Maciej Sulgan 

17. Edward Szewczyk  

18. Michał Terka (przybył o godz. 13.34 ) 

19. Jacek Walczak 

20. Grzegorz Wardęga 

21. Konrad Wilczyński 
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22. Michał Wzgarda 

23. Krzysztof Żubrowski 

 

Punkt 2 

Przyjęcie porządku obrad V sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie V sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

2. Przyjęcie porządku obrad V sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad IV sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Wystąpienia przybyłych gości.  

6. Wystąpienia radnych.  

7. Informacja Starosty Sieradzkiego o działalności Zarządu Powiatu Sieradzkiego 

w okresie od IV do V sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

8. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu 

Sieradzkiego za rok 2018. 

9. Informacja o ochronie przeciwpożarowej oraz działaniach ratowniczych na 

terenie Powiatu Sieradzkiego w 2018 roku. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Sieradzkiego na lata 2019-2026. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2019 

rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na zadania realizowane przez Powiat 

Sieradzki w 2019 roku. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji filii Centrum Usług Wspólnych  

w Sieradzu. 

14.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Centrum Usług Wspólnych  

w Sieradzu nadanego Uchwałą Rady Powiatu Sieradzkiego Nr XLI/333/2017  

z dnia 28 listopada 2017 roku, zmieniającej Uchwałę Rady Powiatu 

Sieradzkiego Nr XLV/349/2018 z dnia 26 stycznia 2018 roku. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie rozwiązania Zespołu Placówek Wychowania 

Pozaszkolnego w Sieradzu oraz zmiany struktury organizacyjnej Centrum 

Edukacji Zawodowej w Sieradzu. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków udzielania pomocy 

uzdolnionym uczniom szkół prowadzonych przez powiat sieradzki w ramach 

Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Uczniów szkół 

prowadzonych przez powiat sieradzki oraz trybu postępowania w tym zakresie. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie dostosowania nazwy Szkoły Policealnej dla 

Dorosłych w Sieradzu. 

18. Sprawy różne; wnioski i oświadczenia radnych. 

19. Zamknięcie obrad V sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

 

 Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk złożyła wniosek formalny o zdjęcie  

z porządku obrad punktu 15 tj. podjęcie uchwały w sprawie rozwiązania Zespołu 



3 

 

Placówek Wychowania Pozaszkolnego w Sieradzu oraz zmiany struktury 

organizacyjnej Centrum Edukacji Zawodowej w Sieradzu. 

 

Innych uwag nie zgłoszono. 

Głosowanie wniosku formalnego o zdjęcie pkt. 15 z porządku obrad: 

 ZA (22 głosy) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia 

Dęga-Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan 

Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek 

Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, Maciej Sulgan, Edward Szewczyk, 

Jacek Walczak, Grzegorz Wardęga, Konrad Wilczyński, Michał Wzgarda, 

Krzysztof Żubrowski. 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 

 NIEOBECNY (Michał Terka) 

 

Porządek po zmianach: 

1. Otwarcie V sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

2. Przyjęcie porządku obrad V sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad IV sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Wystąpienia przybyłych gości.  

6. Wystąpienia radnych.  

7. Informacja Starosty Sieradzkiego o działalności Zarządu Powiatu Sieradzkiego 

w okresie od IV do V sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

8. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu 

Sieradzkiego za rok 2018. 

9. Informacja o ochronie przeciwpożarowej oraz działaniach ratowniczych na 

terenie Powiatu Sieradzkiego w 2018 roku. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Sieradzkiego na lata 2019-2026. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2019 

rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na zadania realizowane przez Powiat 

Sieradzki w 2019 roku. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji filii Centrum Usług Wspólnych  

w Sieradzu. 

14.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Centrum Usług Wspólnych  

w Sieradzu nadanego Uchwałą Rady Powiatu Sieradzkiego Nr XLI/333/2017  

z dnia 28 listopada 2017 roku, zmieniającej Uchwałę Rady Powiatu 

Sieradzkiego Nr XLV/349/2018 z dnia 26 stycznia 2018 roku. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków udzielania pomocy 

uzdolnionym uczniom szkół prowadzonych przez powiat sieradzki w ramach 

Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Uczniów szkół 

prowadzonych przez powiat sieradzki oraz trybu postępowania w tym zakresie. 
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16. Podjęcie uchwały w sprawie dostosowania nazwy Szkoły Policealnej dla 

Dorosłych w Sieradzu. 

17. Sprawy różne; wnioski i oświadczenia radnych. 

18. Zamknięcie obrad V sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

 

Głosowanie porządku po zmianach: 

 ZA (22 głosy) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia 

Dęga-Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan 

Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek 

Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, Maciej Sulgan, Edward Szewczyk, 

Jacek Walczak, Grzegorz Wardęga, Konrad Wilczyński, Michał Wzgarda, 

Krzysztof Żubrowski. 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 

 NIEOBECNY (Michał Terka) 

Porządek został przyjęty. 

 

Punkt 3  

Przyjecie protokołu z obrad IV sesji Rady Powiatu Sieradzkiego 

Uwag nie wnoszono. Protokół został przyjęty. 

 

Punkt 4 

Powołania Komisji Uchwał i Wniosków. 

 Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk zaproponowała kandydaturę radnego 

Jacka Walczaka, radnego Grzegorza Wardęgę, radnego Konrada Wilczyńskiego. 

Radni wyrazili zgodę. 

Wyniki głosowania: 

 ZA (22 głosy) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia 

Dęga-Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan 

Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek 

Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, Maciej Sulgan, Edward Szewczyk, 

Jacek Walczak, Grzegorz Wardęga, Konrad Wilczyński, Michał Wzgarda, 

Krzysztof Żubrowski. 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 

 NIEOBECNY (Michał Terka) 

Do Komisji Uchwał i Wniosków weszli: radny Jacek Walczak, radny Grzegorz 

Wardęga, radny Konrad Wilczyński.  Radni zajęli miejsca, ukonstytuowali się  

i przystąpili do pracy.  
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Punkt 5 

Wystąpienia przybyłych gości. 

 Starosta Sieradzki Mariusz Bądzior wraz z Wicestarostą Kazimierą Gotkowicz 

wręczyli nagrody zawodnikom i trenerom za osiągnięcia sportowe w 2018 roku. 

Nagrody otrzymali: 

 Uczniowski Ludowy Klub Sportowy MOSIR w Sieradzu: Lidia Kołodziejczyk, 

Patryk Gawron, Jakub Ułański, Arkadiusz Maruszewski, Dawid Krupiński, 

Szymon Karnkowski, Kajetan Płachta, Artur Kozłowski, Mateusz Rzepecki, 

Zbigniew Rosiak, Roman Firlit; 

 Międzyszkolny Uczniowski Ludowy Klub Sportowy Żeromski w Sieradzu: 

Aleksandra Glapińska, Tomasz Kuś; 

 Klub Sportowy RAJSPORT Sieradz ACTIVE TEAM w Sieradzu: Jan Ignasiak; 

 Integracyjny Klub Sportowy „START” w Zduńskiej Woli: Maciej Tomczyk, 

Karol Kozuń; 

 Klub Sportowy „Żeglina” w Sieradzu: Wojciech Piekarczyk, Wiktor Biernacki, 

Mateusz Juchner, Paulina Rębacz, Mieczysław Nowak; 

 Sieradzki Klub Karate Kyokushinkai: Zuzanna Duch, Ida Wajgelt, Magdalena 

Maruszewska, Robert Wajgelt, Beata Wajgelt; 

 Kajakowy Klub Sportowy w Sieradzu: Maciej Rembek, Szymon Wiąz, Joachim 

Sośnicki, Zbigniew Flanek, Piotr  Szymala; 

 Ludowy Klub Sportowy „Piast” Sieradz: Przemysław Plewa. 

 

 O godz. 13.34 na obrady przybył radny Michał Terka. Przewodnicząca Rady 

Olga Kołoszczyk po stwierdzeniu kworum stwierdziła, że w sesji bierze udział 23 

radnych, obrady sesji są prawomocne. 

 Pani Agnieszka Wróbel przedstawiciel Rady Rodziców Specjalnego Ośrodka 

Szkolno - Wychowawczego w Sieradzu: „Panie Starosto, Radni Powiatu Sieradzkiego, 

my rodzice uczniów Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Sieradzu, ale 

przede wszystkim rodzice dzieci niepełnosprawnych stajemy dziś przed Państwem, 

aby zaprotestować przeciwko wprowadzeniu drastycznego planu oszczędnościowego 

w naszej placówce. Nie zgadzamy się na zwiększanie liczby uczniów w zespołach 

klasowych, zmniejszanie liczby pomocy nauczyciela do trzech etatów na całą szkołę, 

zmniejszanie ilości godzin wczesnego wspomagania rozwoju i łączenia dzieci  

w grupy trzyosobowe podczas terapii, zmniejszanie etatów specjalistów takich jak 

logopeda, psycholog i rehabilitant. Bez znajomości specyfiki pracy z dziećmi 

niepełnosprawnymi oraz ich potrzeb chcecie wprowadzać bardzo niekorzystne 

zmiany, które w znaczny sposób pogorszą jakość kształcenia. Zwiększona ilość 

uczniów w zespołach klasowych ograniczy skuteczne oddziaływania wychowawczo 

edukacyjne. Brak pomocy nauczyciela skutkować będzie nie zapewnieniem 

należytego bezpieczeństwa i ograniczeniem niezbędnych działań opiekuńczych takich 

jak zmiana pieluch, ubieranie, karmienie. Ulegną pogorszeniu procesy terapeutyczne 

przez zmniejszanie godzin terapii i dostępności do logopedy, psychologa  

i rehabilitanta a przede wszystkim nie zostaną zrealizowane zalecenia w orzeczeniach 

o potrzebie kształcenia specjalnego wydawane przez poradnie psychologiczno-

pedagogiczne. Naszym chorym dzieciom odbiera to możliwość rozwoju zaburzonych 

funkcji takich jak komunikowanie się z otoczeniem, usprawnianie ruchowe 
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uspołecznianie czy usamodzielnianie. Nasze dzieci nie obronią się same, dlatego my 

rodzice w ich imieniu nie godzimy się na to, aby został zabużony już wypracowany 

system kształcenia, poczucie bezpieczeństwa i ustabilizowany proces terapeutyczny. 

Nie pozwolimy, aby zniszczono efekty wieloletniej ciężkiej pracy naszej, jako 

rodziców, nauczycieli i terapeutów i najbardziej pokrzywdzonych w tej całej sytuacji 

niepełnosprawnych dzieci. Domagamy się abyście nie traktowali ich jak liczby, ale z 

uwzględnieniem tego, że mają prawo do odpowiedniego poziomu edukacji, do 

szacunku, wsparcia i pomocy w rozwoju i usamodzielnianiu. Specjalny Ośrodek 

Szkolno-Wychowawczy w Sieradzu powinien być wizytówką i wzorcowym 

ośrodkiem dla Powiatu, w którym są najlepsi specjaliści do pracy z dziećmi 

niepełnosprawnymi, w którym szanuje się i podchodzi z profesjonalizmem i wielkim 

sercem do chorych dzieci i ich rodzin, w którym widać efekty procesów terapeuty, 

który daje nadzieję i radość. W świetle założeń polityki prorodzinnej rządu są wielce 

niezrozumiałe poczynania władz Powiatu, w których Specjalny Ośrodek Szkolno-

Wychowawczy stał się punktem ataków i drastycznych ograniczeń finansowych. 

Szanowni państwo uderzacie w spokój, bezpieczeństwo i godność niepełnosprawnych 

chorych i bezbronnych dzieci”. Pismo złożone na ręce Starosty stanowi załącznik nr 5. 

 Pan Marcin Janiak przedstawiciel Rady Rodziców Specjalnego Ośrodka 

Szkolno - Wychowawczego w Sieradzu: „Jestem ojcem Kacpra chorego na autyzm, 

dziecka wymagającego stałej opieki, niemówiącego, bardzo wrażliwego na wszelkie 

zmiany. Od ośmiu lat jest uczniem Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Sieradzu. Placówka ta zapewnia mojemu synowi wysoką i efektywną jakość 

edukacji i zajęć terapeutycznych, nauczanie dostosowane jest do indywidualnych 

potrzeb Kacpra i w 100% zrealizowano zalecenia wydane przez Poradnię 

Psychologiczno-Pedagogiczną w Sieradzu. Widzę bardzo pozytywne efekty ciężkiej 

pracy pedagogów w usamodzielnianiu się i uspołecznianiu Kacpra. Pytam Państwa, 

dlaczego mój syn pomimo ogromnej subwencji 50.000 zł ma być pozbawiony 

wysokiej jakości nauczania, dlaczego ma uczyć się w przepełnionym zespole, 

dlaczego ma być pozbawiony pomocy logopedycznej. Jakie mają Państwo 

kwalifikacje, żeby decydować, co jest dobre dla dzieci chorych na autyzm, z kimś 

skonsultowane zostały zmian, jakie chcecie wprowadzić? Czy zdajecie sobie sprawę 

jak to wpłynie na nasze dzieci? Dlaczego władze powiatu nie pozyskują środku  

z zewnątrz na rehabilitację dzieci? Panie Starosto w 2018 roku byliśmy u Pana  

z rodzicami trzy razy prosząc o wsparcie dla szkoły i dzieciaków, prosiliśmy wtedy 

między innymi o modernizację parkingu przed szkołą - bezskutecznie zresztą. 

Szanowni Państwo nie odpuścimy tematu planu oszczędnościowego, który chcecie 

wprowadzić, zrobimy wszystko co możliwe, żeby temu zapobiec, będziemy obecnie 

na każdej sesji Rady Powiatu, nie pozwolimy żeby zabrano naszym dzieciakom 

wsparcie psychologiczne i pedagogiczne.”  

 Pani Ewa Królikowska przedstawiciel rodziców Specjalnego Ośrodka Szkolno - 

Wychowawczego w Sieradzu; „Szanowni Państwo, jestem mamą Franka, Franek ma 

Zespół Downa, ma niespełna 2 lata a do dzisiaj nie chodzi, nie siada, nie czworakuje, 

samodzielnie też nie piję, musi jeść rozdrabnianie pokarm. Kiedy w styczniu tego roku 

udałam się do NFZ, przyznano rehabilitację w drugiej połowie czerwca tego roku na 

zajęcia z fizjoterapeutą. W ramach NFZ nie otrzymuje wsparcie w zakresie logopedy, 

pedagoga i psychologa niezbędnego do rozwoju małego dziecka. Przez Specjalny 
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Ośrodek Szkolno-Wychowawczy w Sieradzu mamy realizowane zajęcia w ramach 

wczesnego wspomagania rozwoju, są dwie godziny zajęć z fizjoterapeutą, pół godziny 

dogoterapii, pół godziny zajęć z logopedą i pół godziny zajęć z pedagogiem. Dzięki 

tym zajęciom mój syn dzisiaj pełza naprzemiennie, przekłada przedmioty z ręki do 

ręki, zaczyna wydobywać pojedyncze sylaby. Jeżeli państwo ograniczycie te zajęcia 

do godziny tygodniowo, tak naprawdę stoi przed dylemat, z czego powinien 

zrezygnować: z zajęć logopedą? z zajęć z fizjoterapeutą? Generalnie wpłynie to na 

pogorszenie, może nawet uwstecznienie się rozwoju psychospołecznego mojego 

dziecka. Czy te oszczędności dzisiaj, godzina tygodniowo, którą państwo chcecie 

wprowadzić faktycznie jest oszczędnością? Przecież w perspektywie czasu Franek i 

inne dzieci mając ograniczone dzisiaj zajęcia będzie wymagał większego wsparcia 

większości specjalistów, jako osoba starsza. Mało tego, jako osoba dorosła nie będzie 

miał prawdopodobnie szansy na samodzielność, na podjęcie pracy, co spowoduje że w 

rzeczywistości dla miasta, gminy, Powiatu, kraju będzie kosztem. Będzie musiał żyć 

na zasiłku. Pewnie jedno z nas, ja bądź mój mąż też będziemy musieli zrezygnować z 

pracy po to żeby się nim zajmować. Jeszcze raz zadam pytanie, z których powinnam 

zrezygnować, z fizjoterapeuty, który pomoże mu może usiąść i chodzić czy z zajęć z 

innymi specjalistami?” 

 Pan Józef Jura Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu: „Pani 

Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, powiem szczerze, że nie wiem na 

jakiej podstawie Państwo twierdzicie że będą jakieś ograniczenia skoro na dzień 

dzisiejszy nie ma arkusza organizacyjnego. Arkusz organizacyjny jest zatwierdzany do 

końca maja. Trwają rozmowy, wiadomo że jeżeli są przeprowadzane rozmowy to jest 

to dialog i wypracowujemy takie rozwiązanie żeby dla wszystkich było to jak 

najlepsze. Tak jak tutaj Pan powiedział odnośnie subwencji, że jest ponad 50.000 zł, 

tak, ma pan rację, my też się zastanawiamy co się dzieje że te ponad 50.000 zł nie 

starcza.  Subwencja na szkolnictwo specjalne są to tak zwane pieniądze znaczone, 

czyli 100% tych pieniędzy musi być przekazane na cel, na jaki zostały przeznaczone, 

nikt tych pieniędzy Szanowni Państwo nie przekazuje na inny cel, są kierowane 

bezpośrednio do adresata. Na przykład w 2018 roku na dziecko autystyczne była to 

kwota dokładnie 51.642.000 zł na rok. Są zróżnicowania, jeśli chodzi o stopień 

niepełnosprawności i te pieniądze są przeliczane według tak zwanej wagi. Szukamy 

złotego środka, dlaczego tych pieniędzy nie starcza. Ponadto powiat dokłada w skali 

roku do specjalnego ośrodka dotacje od jednego do półtora miliona złotych, na ten rok 

jest wyliczona dokładnie dotacja 1.100.000 zł dodatkowo. Ponadto od 2010 roku 

powiat dokłada do programów zewnętrznych Specjalnego Ośrodka Szkolno - 

Wychowawczego w Sieradzu i była to kwota 4.000.000 zł. Powiat nie likwiduje ani 

ośrodka ani nie chce zlikwidować żadnych zajęć w ośrodku, jest to przekłamanie. 

Działające w ośrodku Stowarzyszenie Dary Losu otrzymało również z PCPR na swoją 

działalność 1.000.000 złotych.”  

 Pani Wioletta Włodarczyk reprezentant Specjalnego Ośrodka Szkolno 

Wychowawczego Sieradzu: „Szanowni Radni Powiatu Sieradzkiego, jesteśmy 

rodzicami dzieci i młodzieży z niepełnosprawnością intelektualną w stopniu głębokim, 

są one objęte zajęciami rehabilitacyjno-wychowawczymi w Specjalnym Ośrodku 

Szkolno-Wychowawczym w Sieradzu. Jest to miejsce gdzie opiekuje się dziećmi już 

od pierwszego roku życia do 25 roku nauczania. Jest również to miejsce, w którym my 
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rodzice możemy odetchnąć od codziennego wysiłku będąc jednocześnie spokojnym 

o bezpieczeństwo naszego dziecka. Daje to nam, rodzicom poczucie bezpieczeństwa 

naszych dzieci, które Państwo - Rada Powiatu, chcecie nam zabrać. My wiemy, że 

wysoka jakość wsparcia dana naszym dzieciom w ośrodku musi kosztować, może na 

nią brakować subwencji oświatowej, ale dlaczego nie możecie znaleźć dodatkowych 

pieniędzy dla naszych dzieci, przecież one z niczego więcej nie korzystają bo nie 

mogą. Dlaczego chcecie nakazać tworzenie czteroosobowych grupy na zajęciach 

dzieci i młodzieży z głęboką niepełnosprawnością. Te grupy dwuosobowe już od 20 

lat zostały stworzone, bo nikt nie wymyślił jeszcze żeby dwóch opiekunów 

przemieszczały się prowadząc 4 wózki inwalidzkie z dziećmi. Dlaczego chcecie, aby 

został z nimi jeden nauczyciel bez pomocy, w takich warunkach można tylko udawać 

że się pracuje. Jako organ prowadzący chyba zdajecie sobie sprawę, że są to 

zazwyczaj osoby poruszające się na wózkach, często leczone neurologicznie mające 

ataki padaczki, wymagające ciągłego nadzoru i opieki osób drugich i trzecich. Cóż 

można zrobić, gdy w zespole wychowawczym na przykład znajdzie się dziecko 

agresywne, potrzebujące wyciszenia a drugi ciągle biegające i niszczy wszystko co 

wokół się znajduje. W jaki sposób nasze dzieci mają być przebrane, nakarmione, to nie 

jest przedmiot, to nie jest zabawka, nie można na czas jeść, załatwiać potrzeb 

fizjologicznych. Jeden nauczyciel nie jest w stanie podołać temu wszystkiemu. 

Dlaczego uważacie, że najlepiej jest uderzyć w tych najsłabszych, zepsuć coś co działa 

od wielu lat”.   

 Radny Jacek Walczak: „Szanowny Panie Starosto, no nieładnie, to bardzo 

nieładnie, jak trzeba było wręczać odznaczenia to Pan pierwszy z uśmiechem na 

twarzy, ale jak są problemy to wypchnął Pan naczelnika, jeszcze zakomunikował 

naczelnik, że na nic nie ma pieniędzy. Tak było przecież cały czas, dwa miesiące temu 

jak mówiłem o tym, że będzie brakowało pieniędzy to mi wszyscy mówili, że nie ma 

problemu, tutaj przyjdą pieniądze specjalne, jest więcej dzieci, będzie więcej 

pieniędzy. Guzik z pętelką, nie będzie więcej pieniędzy. Okazuje się, że na tej sesji 

będziemy zmniejszać budżet na oświatę, tak, będziemy dostosowywać do tego co 

przekazało Państwo, subwencja jest mniejsza o 180.000. To, że będziemy przeznaczać 

większe pieniądze na oświatę to jest tylko zasługa tego, że zostały się oszczędności  

z poprzedniego roku. No przepraszam bardzo, z takiego rozdawnictwa no to naprawdę 

to nic nie zrobimy, żadnych inwestycji. O tym trzeba pamiętać i to trzeba planować. 

Mamy wielką pretensje, jako Radni Ziemi Sieradzkiej, przede wszystkim o formę tego 

co się dzieje. Przecież, jeżeli chodzi o oświatę, całą edukację, pomoc społeczną to 

wiadomo nie od dzisiaj, że to jest ponad połowę tych wszystkich środków i to dużo 

więcej, które przeznacza powiat. W związku z tym trzeba to zaplanować, ale nie tak  

z dnia na dzień jak dzisiaj, jeszcze trzy dni temu czy dwa dni temu była uchwała  

o zlikwidowanie jakiejś placówki, no dzisiaj już się wycofała, nie wiemy czy ta 

likwidacja będzie za tydzień, za miesiąc czy za dwa miesiące, no czas wielkich żeby to 

wszystko zaplanować. Chcemy w tym brać udział, nie chcemy być pomijani  

i zaskakiwani, ktoś się obudzi, ktoś jakieś zmiany wprowadzi. Pan naczelnik raczył 

poddać wątpliwość w ogóle pretensje, nie tylko radnych, bo jeszcze nawet nie 

zaprotestowali tylko rodziców, a kiedy mają to zrobić? W maju będzie już po 

wszystkim. My oczywiście wiemy, że nie ma pieniędzy za dużo, wiemy to, tylko one 

powinny być bardziej sprawiedliwie dzielone i o to mamy pretensje i o zaskakiwanie 
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nas radnych, w końcu radni podejmują decyzję, ale się okazuje, że tylko koalicyjni, bo 

opozycyjni otrzymują informacje w ostatniej chwili i później są wielkie pretensje, że 

w ogóle wychodzą z jakimiś zapytaniami dziwnymi. Traktujcie nas poważnie również 

jako radnych, bo do nas się zgłaszają mieszkańcy o likwidację Rafałówki i inne 

pomysły, może coś jest na rzeczy, może coś nie jest na rzeczy, ale porozmawiajmy na 

ten temat, zróbmy jakąś większą debatę, porozmawiajmy, powiedzmy jak jest, zróbmy 

jakiś audyt, przekażemy te informacje a nie tylko zaczynamy i kończymy wszystko: 

„nie ma pieniędzy, w tym roku dopłaciliśmy”. Nie od dziś i nie od wczoraj, nie od 

roku, nie od dwóch, cały czas tych pieniędzy brakuje. Mamy pretensje, jako Radni 

Ziemi Sieradzkiej właśnie o formę. Panie Starosto prosimy o to żeby rozmawiać, po 

prostu rozmawiać, żeby nie być zaskakiwani na sesji, gdzie musimy właśnie w takiej 

formie protestować przeciwko zmianom. Pomożemy, jak tylko będzie możliwe 

pomożemy, nie jesteśmy przynajmniej my radni, przeciwko zmianom, myślę że tutaj 

również rodzice całkowicie też nie wykluczają zmian, ale trzeba to zaplanować, 

wytłumaczyć i zrobić z większą świadomością i na to liczymy”. 

 Wicestarosta Kazimiera Gotkowicz: „Panie radny Walczak ad vocem, trudno 

się nie uśmiechać, kiedy się wręcza nagrody, myślę że Pan z ponurą miną też tego nie 

robił. Poza tym myślę, że Pan potrafi czytać materiały, które są na sesję, rozliczenie 

subwencji wyrównawczej, są placówki którym dokładamy pieniędzy, nie zdejmujemy, 

więc proszę uważnie czytać te materiały a nie wypowiadać takie tezy. Poza tym 

wydaje mi się, że obowiązuje kultura i używanie słowa „wypychać” to jest takie mało 

eleganckie, przynajmniej mnie się ono nie podoba. Pozwolicie Państwo, że dokończę? 

Nie? No to jak nie chcecie to nie musicie słuchać, natomiast prawda jest taka, że 

Szanowni Państwo w szkole Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym jest 

realizowany program „za życiem”. Jest to program, który opiewa na kwotę 961.320 zł 

Rozpoczął on się w grudniu 2017 roku trwa do roku 2021. Programem tym objęte są 

dzieci od 0 do 7 roku życia ze szczególnym uwzględnieniem dzieci do 3 roku życia 

Tak jest w założeniach programu. Zgodnie z programem proponuję się liczbę zajęć 

dodatkowych, która wynosi do 5 godzin tygodniowo. Zajęcia te odbywają się również 

w okresie wakacji, sobót i niedziel. W ramach zajęć proponuję się opiekę 

specjalistyczną w szczególności rehabilitacyjno-terapeutyczne, fizjoterapeutyczną, 

psychologiczno-pedagogiczną, logopedyczną i inną w zależności od potrzeb.  Tak jest 

w założeniach programu, który jest realizowany w naszym specjalnym ośrodku. To 

jest dodatkowe wsparcie poza tym, które wynika z przepisów prawa oświatowego, 

dodatkowe Szanowni Państwo i myślę, że nie można w związku z tym powiedzieć, że 

nie myślimy o dzieciach, nie myślimy o młodzieży z tego ośrodka. W ostatnim czasie, 

w ostatnich latach jest realizowany również kolejny program lata 2018-2020 i to jest 

kwota 936.322 zł Szanowni Państwo, z tych programów w ostatnim czasie, z wykazu, 

który pani dyrektor przedstawiła, jest kwota około 4 milionów. Tak jak powiedział Pan 

naczelnik, to wszystko po to, żeby wspierać dzieci niepełnosprawne, żeby móc 

dodatkowo uruchomić zajęcia, które nie są gwarantowane przepisami prawa 

oświatowego. Więc myślę, że zarzuty, że nie myślimy o tym, że nie robimy, że 

obcinamy, że likwidujemy są naprawdę nieprawdziwe”. 

 Radny Maciej Sulgan: „No nie mogę się nie odnieść Pani Wicestarosto do tych 

słów, wspomogę tutaj kolegę radnego z Ziemi Sieradzkiej Pana Jacka Walczaka. 

Umiemy czytać ze zrozumieniem. Zgodnie z pismem z dnia 13 lutego od Ministra 



10 

 

Finansów planuję się zmniejszanie subwencji oświatowej ogólnej o kwotę 187.630 zł 

czyli tak naprawdę jak mój kolega poprzednich powiedział, subwencje zmniejszamy i 

musimy dołożyć ze swoich pieniędzy. Niestety tak to wygląda. Bardzo mnie interesuje 

też algorytm, jaki zastosowaliście przy podziale pieniędzy. Nie jestem w stanie 

zrozumieć, dlaczego na przykład na Specjalny Ośrodek jest tylko 166.000 a na II LO 

w Sieradzu 421.000 czy na I LO 155.000. Nie wiem, jaki zastosowaliśmy algorytm, 

nie wiem jak to wyliczyliście, natomiast chciałbym usłyszeć jakieś dodatkowe 

informacje. Interesuje mnie na przykład, dlaczego jest pominięty Zespół Szkół Ponad-

gimnazjalnych Nr 1 w ogóle w tych dotacjach, bo na temat tych szkół, które są poza 

Sieradzem to usłyszałem, że wręcz powinna oddać pieniądze. To jest pierwsza sprawa. 

Druga sprawa dotyczy właśnie Domów Pomocy Społecznej z terenu Sieradza. 

Szanowni Państwo, pracownicy byli u nas, nie pamiętam czy miesiąc czy dwa 

miesiące temu już w tej sprawie, protestowali, mówili o tym, że zarabiają za mało  

i myślałem, że coś w tym kierunku zaczniemy robić, że będziemy mogli troszeczkę 

poprawić ich sytuację. Co się okazuje? W dzisiejszych uchwałach nie ma żadnych 

propozycji zwiększających środki na domy pomocy społecznej, kupiliśmy w między 

czasie równiarkę za 500 tysięcy, wydajemy pieniądze na inne rzeczy, natomiast  

o pracownikach zapominamy totalnie. Uważam, że to jest naprawdę ciężka praca 

wszystkich pracowników Domu Pomocy Społecznej, oni wykonują ciężką, 

odpowiedzialną pracę i jak tutaj niektórzy radni w poprzedniej kadencji mówili, 

pracują cały czas za jałmużnę. Myślę, że warto się tutaj pochylić nad tym tematem i 

zastanowić się, co można zrobić, co można zrobić Panie starosto żeby tym ludziom 

żyło się troszeczkę lepiej. Ja wiem, że usłyszałem odpowiedź, że dostali podwyżkę 5% 

Proszę Państwa 5% przy tej inflacji to jest żadna podwyżka…” 

 Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk przerwała wypowiedź radnego 

przypominać, że jest to punkt „wystąpienia przybyłych gości” a radny będzie mógł 

zabrać głos w punkcie kolejnym. 

 Pani Eleonora Pabich Przewodnicząca „NSZZ Solidarność” przy DPS  

w Sieradzu: „Dzisiaj chciałabym zwrócić uwagę bardziej na kwestie żywienia  

w Domu Pomocy Społecznej i pokrótce przedstawić jak to wygląda. Rozwój 

człowieka, jego stan zdrowia oraz długość życia są ściśle uzależnione od jakości 

dostarczonego mu pożywienia. Każdy organizm czerpiąc ze środowiska składniki 

pokarmowe wykorzystuje je do zapewnienia tkankom odnowy i wzrostu oraz 

możliwości tworzenia rezerw ustrojowych, służą również jako produkt wyjściowy do 

wytworzenia wielu związków potrzebnych do prawidłowego przebiegu procesów 

życiowych. Grupom, która w szczególny sposób jest narażona na niedobory 

składników pokarmowych są osoby w wieku starszym. Zwiększone w tym okresie 

życia ryzyko chorób o charakterze przewlekłym wiąże się często z koniecznością 

stosowania wielu ograniczeń pokarmowych. Ryzyko niedoborów pokarmowych 

wynika między innymi ze zmniejszonej wydajności układu pokarmowego.  

W zależności od potrzeb każdy z mieszkańców ma możliwość skorzystania z diety 

ogólnej, cukrzycowej, wrzodowej, wątrobowej, trzustkowej, lekkostrawnej czy innej 

zalecanej przez lekarza. Przygotowanie codziennych posiłków, ich urozmaicenie  

i wydanie mieszkańcowi w Sieradzu dla około 221 podopiecznych, w Rożdżałach dla 

103, w Witowie dla 38, w Rafałówce dla 14 dzieci i dla Domu Dziennego Pobytu 

Senior+ 5 posiłków wykonywany jest przez 15 pracowników kuchni w systemie 
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dwuzmianowym. Zanim jednak kuchnia będzie w stanie cokolwiek przygotować 

trzeba zakupić wszystkie niezbędne produkty, przyjąć do magazynu a następnie wydać 

na kuchnię. Codzienne przyjmowanie i wydawanie artykułów dla około 400 osób 

wiąże się z nie małym wysiłkiem. Przygotowanie posiłków musi odbywać się na 

bieżąco ze świeżych produktów zgodnie z wymaganiami określonymi w przepisach 

oraz zalecanych przez lekarza. Kuchnia musi przygotować śniadanie, obiad, kolację  

i jeszcze dla diet drugi i trzeci posiłek, czyli podwieczorek i drugie śniadanie. Musi to 

być wszystko przewiezione do Witowa, do Rożdżały, do Rafałówki. Wszystko musi 

być na godzinę. To nie jest tak, że pracownik sobie usiądzie, odpocznie, on musi to 

przygotować bo mieszkaniec musi mieć podane na odpowiednią godzinę, nie będzie 

czekał, dlatego pracownicy są bardzo przeciążeń. Poza tym wiadomo, że jeśli ktoś tak 

ciężko pracuję to spodziewałbym się odpowiedniego wynagrodzenia za tą pracę. 

Dlatego dzisiaj Komisja Zakładowa Niezależnego Samorządnego Związku 

Zawodowego „Solidarność” domaga się dostosowania poziomu wynagrodzeń  

w domach pomocy społecznej powiatu sieradzkiego do nieustannie wzrastających cen 

rosnących kosztów utrzymania. Regulacje, które miały miejsce w lutym to jest około 

100 zł dla większości pracowników nie rekompensują wysiłku, jaki wkładamy w pracę 

na rzecz ludzi starszych. W dalszym ciągu każdą złotówkę musimy dokładnie 

zaplanować, aby wystarczyło od wypłaty do wypłaty, a często się zdarza, że brakuje 

na podstawowe potrzeby podstawowe rzeczy, które są potrzebne w gospodarstwie 

domowym. Domagamy się 800 zł brutto wynagrodzenia zasadniczego z wyrównaniem 

od stycznia 2019 roku. Nasza praca jest wyjątkowo ciężka zarówno pod względem 

fizycznym jak i psychicznym a my się jej nie boimy, mamy odpowiednie kwalifikacje 

i doświadczenie żeby się z nią mierzyć, jednak za ten wysiłek chcemy być godnie 

wynagradzani”. Pani Eleonora Pabich przekazała pismo, które stanowi załącznik nr 6 

do protokołu. 

 O godz. 14.06 Starosta Mariusz Bądzior opuścił obrady, wrócił 14.10. 

 Pan Daniel Grzelak przedstawiciel Domu Pomocy Społecznej w Sieradzu: 

„Dzień dobry Państwu, reprezentuję dział opiekuńczo-terapeutycznej, jestem 

opiekunem. Chciałbym pokrótce opowiedzieć Państwu na czym polega nasza praca. 

Na początek chciałbym żebyście Państwo przypomnieli sobie swój normalny dzień od 

momentu, kiedy obudzicie się poprzez kolejne czynności, jakie wykonujecie do chwili 

kiedy z powrotem wrócicie do łóżka i pójdziecie spać. Proszę sobie wyobrazić, że 

czasami jest tak, że w każdej z tych czynności podopieczni Domów Pomocy 

Społecznej potrzebują pomocy, ewentualnie asysty przy pomocy w kilku czynności 

dnia codziennego. My musimy podopiecznych nakarmić, musimy ich umyć, wykąpać, 

ogolić, niejednokrotnie obciąć włosy, obcinamy paznokcie, robimy nad mieszkańcami 

wszystko. Ja przepraszam, że mówię „robimy”, ale na tym polega nasza praca. Jest to 

ciężka robota. My jesteśmy obciążeń psychicznie, bo pracujemy z ludźmi wszelkiego 

pokroju, mamy w naszych domach osoby starsze, niepełnosprawne, obłożenie 

przewlekle chore, przybywające 24 godziny na dobę w łóżkach, ale głównym 

obciążeniem jest obciążenie fizyczne. Nasze domy, poza DPS w Sieradzu, są 

placówkami istniejącymi już bardzo długo, początki pracy były ciężkie, całą pracę nad 

mieszkańcem wykonywano ręcznie, tylko i wyłącznie bazowaną na sile pracownika. 

Od niedawna mamy podnośniki, łatwo ślizgi, do tej pory tak jak już powiedziałem 

praca głównie polegała na wysiłku fizycznym. Młodzi pracownicy przychodzą, ale 
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generalnie jest tak, że miesiąc, tydzień, czasem dzień wystarczy żeby nam 

podziękowali za współpracę, bo to nie jest praca, która im opowiada. Nie chcą 

pracować za takie pieniądze tak ciężko, dlatego ośmielam się żądać w imieniu 

koleżanek, kolegów pracujących z osobami starszymi i niepełnosprawnymi, 

wymagającymi opieki, abyście Państwo przychyli się nad naszą prośbę, bo myślę, że 

to 800 zł, o które prosimy nie jest wcale wygórowaną kwotą”.  

 

Punkt 7 

Wystąpienia radnych 

 Radny Michał Terka podkreślił, że wspiera zarówno pracowników Domów 

Pomocy Społecznej jak i rodziców Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego 

w Sieradzu. Zapewnił, że będzie się przyglądał sytuacji w placówkach.  

 Radny Konrad Wilczyński podziękował gościom i rodzicom przybyłym na 

sesję, ponieważ dzięki ich wypowiedziom radni zostali zapoznani z ich problemami. 

Stwierdził, że egzotyczna koalicja, jaka powstała w Sieradzu cały czas pokątnie coś 

robi i dopiero niektóre informacje wypływają na światło dzienne. W marcu 2018 roku 

artykuł opisujący sesję Powiatu Sieradzkiego przedstawia przybyłych pracowników 

DPS i Pani Gotkowicz była wtedy za nimi, walczyła Pani a dzisiaj siedzi Pani 

naprzeciwko nich. Radny stwierdził, że należy wspólnie wypracować pewne 

rozwiązania by mieszkańcom Powiatu pomagać. Radny zachęcił do współpracy. 

 Radna Sylwia Dęga Frątczak poinformowała, że w ostatniej kadencji złożyła  

6 interpelacji dotyczących dzieci niepełnosprawnych, m.in. w sprawie zwrotów za 

środki higieniczne. Zdaniem radnej padło za dużo słów z obozu Ziemi Sieradzkiej, ale 

nie będzie ripostowała. Dodała, że to właśnie radna z Panią Gotkowicz walczyły  

o zaległe wypłaty i o wiele innych kwestii, odbywając wiele spotkań z Panią Dyrektor 

Marcińczak. Zapewniła, że dobro dzieci jest bardzo ważne, ale „z pustego to  

i Salomon nie naleje”. 

 

Punkt 7 

Informacja Starosty Sieradzkiego o działalności Zarządu Powiatu Sieradzkiego  

w okresie od IV do V sesji Rady Powiatu Sieradzkiego 

 Starosta Sieradzki Mariusz Bądzior przedstawił informację o działalności 

Zarządu Powiatu Sieradzkiego w okresie od IV do V sesji Rady Powiatu Sieradzkiego 

Uwag nie wnoszono. 

Informacja została przyjęta i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Punkt 8 

Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu 

Sieradzkiego za rok 2018 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż materiał został szeroko omówiony na 

posiedzeniu Komisji Spraw Gospodarczych. Zapytała czy są pytania bądź uwagi. 

Uwag nie wnoszono. Informacja została przyjęta i stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu. 

O godz. 14.45 Starosta Mariusz Bandzior opuścił obrady (22 radnych) 
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Punkt 9 

Informacja o ochronie przeciwpożarowej oraz działaniach ratowniczych na terenie 

Powiatu Sieradzkiego w 2018 roku 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż materiał został szeroko omówiony na 

posiedzeniu Komisji Spraw Gospodarczych. Zapytała czy są pytania bądź uwagi. 

Uwag nie wnoszono. Informacja została przyjęta i stanowi załącznik nr 9 do protokołu 

 

Punkt 10 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Sieradzkiego. 

  Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk poinformowała, iż pozytywne opinie 

do omawianego projektu uchwały wypracowała Komisja Spraw Gospodarczych, 

Komisja Spraw Społecznych, Komisja Drogownictwa, Komunikacji i Spraw 

Obywatelskich oraz Komisja Budżetu i Finansów. 

 Przewodnicząca Rady zwróciła się do Komisji Uchwał i Wniosków  

o przedstawienie projektu uchwały. 

 Radny Grzegorz Wardęga, jako Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków 

odczytał treść projektu uchwały Nr V/34/2019 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 

marca 2019 roku zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Sieradzkiego na lata 2019 – 2036. 

Uwag nie wnoszono.  

Sprawdzono kworum, obecnych 22 radnych 

 Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

Wyniki głosowania: 

 ZA (20 głosów) 

Tomasz Baliński, Sławomir Bruś, Sylwia Dęga-Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, 

Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, Michał 

Ławniczak, Daniel Palma, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, Maciej Sulgan, 

Edward Szewczyk Michał Terka, Jacek Walczak, Grzegorz Wardęga, Konrad 

Wilczyński, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski. 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (2 głosy) 

Andrzej Czyżak, Marek Płóciennik. 

 NIEOBECNY (Mariusz Bądzior) 

Uchwała został przyjęta większością głosów. 

/uchwała Nr V/34/2019 stanowi załącznik nr 10 do protokołu/.  

 

Punkt 11 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2019 rok. 
  Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk poinformowała, iż pozytywne opinie 

do omawianego projektu uchwały wypracowała Komisja Spraw Gospodarczych, 

Komisja Spraw Społecznych, Komisja Drogownictwa, Komunikacji i Spraw 

Obywatelskich oraz Komisja Budżetu i Finansów. 

  Radny Jacek Walczak w imieniu Klubu Radnych Ziemia Sieradzka stwierdził, 

że będą głosować przeciwko tej uchwale z jednego powodu. Wcale nie są pewni tego, 

co jest w budżecie, ponieważ radnym nie są przekazywane pełne informacje, czego 
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przykładem jest obecność pracowników DPS na sesji. Ciągle się mówi, że pieniądze są 

a tym czasem ich nie ma i zamiast zwiększenia mamy zmniejszenie środków na 

oświatę. Radni domagają się poważnego traktowania, szerszej debaty i nie odbieranie 

możliwości wypowiedzenia się.   

 Wicestarosta Kazimiera Gotkowicz wyjaśniła, że subwencja została 

zmniejszona o 187.630 zł natomiast planuje się przeniesienie na oświatę dodatkowe 

środki w kwocie  976.393 zł, co zapisane jest w projekcie uchwały. Ponadto subwencji 

oświatowej powinno wystarczyć na prowadzenie placówek oświatowych. Mówienie  

o tym, że coś zarząd ukrywa to jest raczej teoria spiskowa. Wszelkie dane są dostępne.  

 Radny Jacek Walczak stwierdził, że tak jak już mówił zmniejszenie jest  

a środki, jakie planowane są na oświatę są niczym innym jak oszczędnościami z roku 

ubiegłego, gdzie radni byli zapewniani, że te środki będą na inwestycje. Sedno tkwi w 

tym, że radni chcą rozmawiać o mających nastąpić rozwiązaniach a nie bronić się 

przed wdrażanymi. Radni chcą pełnej informacji o edukacji, ale z podziałem na każdą 

szkołę z 10 lat by móc wyczytać trendy ilościowe i kwotowe, żeby zobaczyć,  

w którym momencie został zastosowane niecelowe działanie, które teraz należy 

zmienić. Radny dodał, że nie są przeciwko zmianom, ale żeby były one przemyślane.  

 O godz. 14.55 Starosta Mariusz Bandzior wrócił na obrady (23 radnych) 

  Radny Maciej Sulgan zapytał na podstawie jakiego algorytmu została 

podzielona kwota przeznaczona na oświatę. Ponadto zapytał, dlaczego Powiat nie 

pozwala otworzyć klasy technikum w ZSP w Złoczewie i umieścić jej w informatorze 

kuratoryjnym i arkuszu organizacyjnym.  

  Pani Iwona Piekarczyk Skarbnik Powiatu wyjaśniła, że do projektu budżetu 

subwencja oświatowa ustalana jest na podstawie danych statystycznych, danych z 

informacji oświatowych poprzedniego roku. Wstępne kwoty wynikają z wag 

obowiązujących w roku poprzednim i liczby uczniów w poszczególnych typach szkół 

w roku poprzednim. Po uchwaleniu budżetu Państwa na podstawie danych już 

aktualnych jeszcze raz jest przeliczana kwota subwencji. Na stronie Ministerstwa 

Edukacji jak również Ministerstwa Finansów ukazują się ostateczne kwoty subwencji, 

w tym tak zwana metryczka oświatowa, gdzie ukazują się aktualne wagi w zakresie 

każdego typu szkoły, placówki oświatowej i w oparciu o liczbę uczniów jeszcze raz 

dokonywane jest przeliczenie subwencji. Tak też zostało zrobione w zakresie 

wszystkich placówek oświatowych w powiecie i stąd wynikające różnice. Przyjęta 

zasada podziału subwencji na poszczególne szkoły liczona jest w oparciu o liczbę 

uczniów i przysługującą wagę z metryczki. Jeśli jest to liceum ogólnokształcące to 

należy uwzględnić wagę określoną w metryczce razy liczbę uczniów i to stanowi 

budżet liceum. Tak została przeliczona ostateczna kwota. W związku z przeliczeniem 

tej kwoty okazało się, że tutaj cztery szkoły otrzymały budżet niższy niż 

przysługiwałoby im to z przeliczenia stąd dokładamy te środki. Odnosząc się do 

pytania dot. Zespołu Szkół Nr 1 Pani Skarbnik poinformowała, że z przeliczenia 

wyszło, iż szkoła powinna otrzymać większą subwencję niż ma budżet, z tym że część 

zadań realizowanych przez Zespół Szkół Nr 1 realizuje Centrum Edukacji Zawodowej. 

Według wyliczeń kwota jest porównywalna i stąd ta szkoła nie dostała zwiększenia, 

bo te środki niejako za prowadzone zajęcia są w Centrum Edukacji Zawodowej. 

  Radny Maciej Sulgan: prosi o wyjaśnienie, bo dalej nie rozumie skąd się bierze 

ta różnica, II LO Sieradz 421.000 zł, I LO Sieradz 155.000 zł. Czy ktoś na początku 
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tak źle to policzył? Takie niedoszacowanie II LO? To jak my liczymy ten budżet? Jak 

ma nie brakować pieniędzy? 

  Pani Iwona Piekarczyk Skarbnik Powiatu wyjaśniła, że przeliczone to zostało 

prawidłowo, bo jeśli chodzi o różnice to jest różnica w liczbie uczniów. I LO ma 447 

uczniów, II LO 478 uczniów, w tym w ramach kształcenia znajdują się osoby 

niepełnosprawne, na które subwencja jest wyższa.   

  Radny Maciej Sulgan: musimy od razu na początku planować wydatki, nie 

możemy być zaskakiwany kwotami w trakcie bo to trzeba wszystko realnie 

zaplanować. 

  Pani Iwona Piekarczyk: jak wcześniej mówiłam zasady konstruowania budżetu 

uniemożliwiają tak dokładne określenie wielkości, dlatego że to Ministerstwo określa 

wielkość wag, a liczba uczniów w szkołach też jest płynna i nie możemy na etapie 

konstruowania budżetu niejako ściśle ustalić. 

  Radny Tomasz Baliński stwierdził, że dwa lata temu zostały przesunięte środki 

z dróg na oświatę i po to dzisiejsze decyzje by sytuacja się nie powtórzyła.   

  Innych uwag nie wnoszono. 

 Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk zwróciła się do Komisji Uchwał  

i Wniosków o przedstawienie projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do Komisji Uchwał i Wniosków  

o przedstawienie projektu uchwały. 

 Radny Grzegorz Wardęga, jako Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków 

odczytał treść projektu uchwały Nr V/35/2019 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia  

27 marca 2019 roku w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2019 rok. 

Sprawdzono kworum, obecnych 23 radnych 

 Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

Wyniki głosowania: 

 ZA (18 głosów) 

Tomasz Baliński, Sławomir Bruś, Mariusz Bądzior, Sylwia Dęga-Frątczak, 

Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, 

Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Daniel Palma, Małgorzata Rojanek, Artur 

Sterna, Edward Szewczyk Michał Terka, Grzegorz Wardęga, Michał Wzgarda, 

Krzysztof Żubrowski. 

 PRZECIW (3 głosy) 

Maciej Sulgan, Jacek Walczak, Konrad Wilczyński, 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (2 głosy) 

Andrzej Czyżak, Marek Płóciennik. 

Uchwała został przyjęta większością głosów. 

/uchwała Nr V/35/2019 stanowi załącznik nr 11 do protokołu/.  

 

Punkt 12 

Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na zadania realizowane przez Powiat 

Sieradzki w 2019 roku 
  Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk poinformowała, iż pozytywną opinie 

do omawianego projektu uchwały wypracowała Komisja Spraw Społecznych oraz 
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Komisja Budżetu i Finansów. Przewodnicząca zwróciła się do Komisji Uchwał  

i Wniosków o przedstawienie projektu uchwały. 

 Radny Grzegorz Wardęga, jako Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków 

odczytał treść projektu uchwały Nr V/36/2019 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia  

27 marca 2019 roku w sprawie przeznaczenia środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na zadania realizowane przez Powiat Sieradzki 

w 2019 roku. 

Uwag nie wnoszono.  

Sprawdzono kworum, obecnych 23 radnych 

 Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

Wyniki głosowania: 

 ZA (21 głosów) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia 

Dęga-Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan 

Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek 

Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, Maciej Sulgan, Edward Szewczyk, 

Michał Terka, Grzegorz Wardęga, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski. 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (2 głosy) 

Jacek Walczak, Konrad Wilczyński 

Uchwała został przyjęta większością głosów. 

/uchwała Nr V/36/2019 stanowi załącznik nr 12 do protokołu/.  

 

Punkt 13 

Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji filii Centrum Usług Wspólnych w Sieradzu 

  Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk poinformowała, iż pozytywną opinie 

do omawianego projektu uchwały wypracowała Komisja Spraw Społecznych. 

Przewodnicząca zwróciła się do Komisji Uchwał i Wniosków o przedstawienie 

projektu uchwały. 

 Radny Grzegorz Wardęga, jako Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków 

odczytał treść projektu uchwały Nr V/37/2019 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia  

27 marca 2019 roku w sprawie likwidacji filii Centrum Usług Wspólnych w Sieradzu. 

Uwag nie wnoszono.  

Sprawdzono kworum, obecnych 23 radnych 

 Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

Wyniki głosowania: 

 ZA (20 głosów) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia 

Dęga-Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan 

Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Daniel Palma, Małgorzata 

Rojanek, Artur Sterna, Maciej Sulgan, Edward Szewczyk, Michał Terka, Grzegorz 

Wardęga, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski. 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (3 głosy) 

Marek Płóciennik, Jacek Walczak, Konrad Wilczyński, 

Uchwała został przyjęta większością głosów. 
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/uchwała Nr V/37/2019 stanowi załącznik nr 13 do protokołu/.  

O godz. 15.17 obrady opuścił radny Daniel Palma (22 radnych) 

 

Punkt 14 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Centrum Usług Wspólnych w Sieradzu 

nadanego Uchwałą Rady Powiatu Sieradzkiego Nr 41/333/2017 z dnia 28 listopada 

2017 roku, zmieniającej Uchwałę Rady Powiatu Sieradzkiego Nr 45/349/2018 z dnia 

26 stycznia 2018 roku. 

  Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk poinformowała, iż pozytywną opinie 

do omawianego projektu uchwały wypracowała Komisja Spraw Społecznych. 

Przewodnicząca zwróciła się do Komisji Uchwał i Wniosków o przedstawienie 

projektu uchwały. 

 Radny Grzegorz Wardęga, jako Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków 

odczytał treść projektu uchwały Nr V/38/2019 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia  

27 marca 2019 roku w sprawie zmiany Statutu Centrum Usług Wspólnych w Sieradzu 

nadanego Uchwałą Rady Powiatu Sieradzkiego Nr 41/333/2017 z dnia 28 listopada 

2017 roku, zmieniającej Uchwałę Rady Powiatu Sieradzkiego Nr 45/349/2018 z dnia 

26 stycznia 2018 roku. 

 Uwag nie wnoszono 

Sprawdzono kworum, obecnych 22 radnych 

 Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

Wyniki głosowania: 

 ZA (20 głosów) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia 

Dęga-Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan 

Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Marek Płóciennik, 

Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, Maciej Sulgan, Edward Szewczyk, Michał 

Terka, Grzegorz Wardęga, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski. 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (2 głosy) 

Jacek Walczak, Konrad Wilczyński 

 NIEOBECNY (Daniel Palma) 

Uchwała został przyjęta większością głosów. 

/uchwała Nr V/38/2019 stanowi załącznik nr 14 do protokołu/.  

 

Punkt 15 

Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków udzielania pomocy 

uzdolnionym uczniom szkół prowadzonych przez powiat sieradzki w ramach 

Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Uczniów szkół 

prowadzonych przez powiat sieradzki oraz trybu postępowania w tym zakresie 

 Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk poinformowała, iż pozytywną opinie 

do omawianego projektu uchwały wypracowała Komisja Spraw Społecznych. 

Radny Jacek Walczak zapytał o zapis w paragrafie 3 projektu uchwały tj. 

„uchwała w brzmieniu niniejszym znajduje zastosowanie do stypendiów 

przydzielonych ze skutkiem na dzień 01.09.2018 r. zgodnie z Regulaminem 

przyznawania stypendiów dla uzdolnionych uczniów szkół ponadgimnazjalnych 
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prowadzonych przez powiat Sieradzki”. Czy to znaczy, że zmienia się zasady już 

przyznanych stypendiów? 

Naczelnik Jozef Jura wyjaśnił, że są to korzystniejsze zasady przyznawania 

stypendiów, stypendia zostały złożone, rozpatrzone i już przyznane, jednak 

stypendysta na starych zasadach dostając ponadto stypendium od Ministra musiał 

zwrócić stypendium powiatowe. Taki zapis pozwala utrzymać stypendium powiatowe 

i ministerialne.  

 O godz. 15.22 na obrady wrócił radny Daniel Palma (23 radnych) 

  Przewodnicząca Olga Kołoszczyk zwróciła się do Komisji Uchwał i Wniosków 

o przedstawienie projektu uchwały. 

  Radny Grzegorz Wardęga, jako Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków 

odczytał treść projektu uchwały Nr V/39/2019 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia  

27 marca 2019 roku w sprawie szczegółowych warunków udzielania pomocy 

uzdolnionym uczniom szkół prowadzonych przez powiat sieradzki w ramach 

Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Uczniów szkół 

prowadzonych przez powiat sieradzki oraz trybu postępowania w tym zakresie 

 Uwag nie wnoszono 

Sprawdzono kworum, obecnych 23 radnych 

 Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

Wyniki głosowania: 

 ZA (23 głosy) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia 

Dęga-Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan 

Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek 

Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, Maciej Sulgan, Edward Szewczyk, 

Michał Terka, Jacek Walczak, Grzegorz Wardęga, Konrad Wilczyński, Michał 

Wzgarda, Krzysztof Żubrowski. 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 

Uchwała został przyjęta jednogłośnie. 

/uchwała Nr V/39/2019 stanowi załącznik nr 15 do protokołu/.  

   

Punkt 16 

Podjęcie uchwały w sprawie dostosowania nazwy Szkoły Policealnej dla Dorosłych  

w Sieradzu 

 Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk poinformowała, iż pozytywną opinie 

do omawianego projektu uchwały wypracowała Komisja Spraw Społecznych. 

Przewodnicząca zwróciła się do Komisji Uchwał i Wniosków o przedstawienie 

projektu uchwały. 

  Radny Grzegorz Wardęga, jako Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków 

odczytał treść projektu uchwały Nr V/40/2019 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia  

27 marca 2019 roku w sprawie dostosowania nazwy Szkoły Policealnej dla Dorosłych 

w Sieradzu 

  Uwag nie wnoszono 

Sprawdzono kworum, obecnych 23 radnych 

 Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 
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Wyniki głosowania: 

 ZA (23 głosy) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia 

Dęga-Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan 

Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek 

Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, Maciej Sulgan, Edward Szewczyk, 

Michał Terka, Jacek Walczak, Grzegorz Wardęga, Konrad Wilczyński, Michał 

Wzgarda, Krzysztof Żubrowski. 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 

Uchwała został przyjęta większością głosów. 

/uchwała Nr V/40/2019 stanowi załącznik nr 16 do protokołu/.  

 

Punkt 17 

Sprawy różne; wnioski i oświadczenia radnych. 

 Radny Maciej Sulgan stwierdził, że otrzymał przed chwila informację od 

Naczelnika Oświaty, iż Technikum w Złoczewie jest wpisane w informatora 

kuratorium stąd pytanie czy Dyrektor może wpisać technikum do arkusza 

organizacyjnego.  

 Pan Naczelnik Józef Jura wyjaśnił, że lepszym rozwiązaniem jest, jeśli szkoła 

jest ujęta w sieci szkół, ponieważ zapis w arkuszu jest równoznaczne z tym, iż 

nauczyciel otrzymuje konkretną ilość godzin. W chwili, kiedy nabór nie zostanie 

wypracowany a kierunek został ujęty w arkuszu, nauczyciel zostaje bez godzin  

z koniecznością zapłaty za podana ilość godzin. Jeśli nabór utworzy oddział to 

wówczas aneksuje się arkusz organizacyjny i dyrektor podejmuje decyzję  

o przydzieleniu godzin. Są przypadki, kiedy jest dużo chętnych tworzy się kilka 

dodatkowych klas. Jest to podyktowane ekonomią.  

 Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk  przypomniała radnym o obowiązku 

złożenia oświadczeń majątkowych do 30 kwietnia br.  

 

Punkt 18 

Zamknięcie obrad V sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

 W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodnicząca Rady Olga 

Kołoszczyk o godz. 15
32

 zamknęła obrady V sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

 

 

 

 

 
Załączniki: 

1. Lista obecności Sekretarza, Skarbnika, pracowników Starostwa. 

2. Lista obecności przybyłych gości. 

3. Lista obecności przybyłych stypendystów. 

4. Lista obecności radnych. 

5. Pismo rodziców SOSW w Sieradzu. 

6. Pismo pracowników DPS Sieradz. 
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7. Informacja Starosty Sieradzkiego o działalności Zarządu Powiatu Sieradzkiego  

w okresie od IV do V sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

8. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu 

Sieradzkiego za rok 2018. 

9. Informacja o ochronie przeciwpożarowej oraz działaniach ratowniczych na terenie 

Powiatu Sieradzkiego w 2018 roku 

10. Uchwała Nr V/34/2019 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 marca 2019 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Sieradzkiego na lata 2019 – 2036; 

11. Uchwała Nr V/35/2019 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 marca 2019 r. w sprawie 

zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2019 rok; 

12. Uchwała Nr V/36/2019 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 marca 2019 r. w sprawie 

przeznaczenia środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełno-

sprawnych na zadania realizowane przez Powiat Sieradzki w 2019 roku; 

13. Uchwała Nr V/37/2019 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 marca 2019 r. w sprawie 

likwidacji filii Centrum Usług Wspólnych w Sieradzu; 

14. Uchwała Nr V/38/2019 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 marca 2019 r. w sprawie 

zmiany Statutu Centrum Usług Wspólnych w Sieradzu nadanego Uchwałą Rady 

Powiatu Sieradzkiego Nr XLI/333/2017 z dnia 28 listopada 2017 roku, zmieniającej 

Uchwałę Rady Powiatu Sieradzkiego Nr XLV/349/2018 z dnia 26 stycznia 2018 roku; 

15. Uchwała Nr V/39/2019 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 marca 2019 r. w sprawie 

szczegółowych warunków udzielania pomocy uzdolnionym uczniom szkół 

prowadzonych przez powiat sieradzki w ramach Lokalnego Programu Wspierania 

Edukacji Uzdolnionych Uczniów szkół prowadzonych przez powiat sieradzki oraz 

trybu postępowania w tym zakresie; 

16. Uchwała Nr V/40/2019 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 marca 2019 r. w sprawie 

dostosowania nazwy Szkoły Policealnej dla Dorosłych w Sieradzu. 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Joanna Kołodziejczyk 

Przewodnicząca 

Rady Powiatu Sieradzkiego 

 

Olga Kołoszczyk 


